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С Ъ В Е Т   З А   Е Л Е К Т Р О Н Н И   М Е Д И И 

 

 

П Р О Т О К О Л  

 

№ 14  

от редовно заседание, състояло се на 04.04.2017 г. 

 

 

ПРИСЪСТВАТ: Бетина Жотева, Иво Атанасов, Мария Стоянова – председател на 

СЕМ,  Розита Еленова, София Владимирова.  

Начало на заседанието 11:00 часа, водено от Мария Стоянова – председател на СЕМ. 

Съставил протокола – Магдалена Сергиева. 

 

 

ДНЕВЕН РЕД:  

1. Доклад на Дирекция “Специализирана администрация – НЛРПР”:  

а) за влезли в сила Решения на Съвета за електронни медии (СЕМ) № РД-05-26, РД-05-

28 и РД-05-29/2017 г.  

б) по заявление от Българското национално радио за изменение на индивидуална 

лицензия за доставяне на радиоуслуга с наименование “Радио България”.  

в) по заявление от “Фокус Нунти” ООД , постъпило в Комисията за регулиране на 

съобщенията на основание чл. 30, т. 12 на Закона за електронните съобщения и във 

връзка с чл. 32, ал. 1, т. 18 на ЗРТ.  

Вносител: В. Савова.  

Докладва: Емилия Станева.  

2. Доклад на Дирекция “Специализирана администрация – НЛРПР” по 

адмнистративно-наказателно производство АУАН №: НД-01-13/2017 г.  

Вносител: В. Савова.  

Докладва: Н. Ичева.  

3. Доклад на Дирекция “Обща администрация” за услуга, необходима за дейността на 

СЕМ.  

Вносител: Б. Шабански.  

Докладва: Евг. Димитров.  

Разни. 

 

Мария Стоянов: Колеги, моля да гласуваме дневния ред! 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема дневния ред.  

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Доклад на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР»:  

а) за влезли в сила Решения на Съвета за електронни медии (СЕМ) № РД-05-26, РД-05-

28 и РД-05-29/2017 г.  

Мария Стоянова: Колеги, започваме с първата точка, г-жо Станева, заповядайте! 

Главен юрисконсулт Станева запозна Съвета с доклада (Приложение т. 2).  
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Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т.9 от Закона за радиото и 

телевизията, във връзка с Решение № РД-05-26 от 28.02.2017 г., издава индивидуална 

лицензия на “РТЕ НЕТ” ООД за доставяне на радиопрограма с наименование “NOVA 

NEWS” на територията на гр. Несебър, област Бургас, честота 91.3 MHz.  

Срок на лицензията: 15 години, считано от 04.04.2017 г.  

Начална дата на разпространение: 04.04.2017 г.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 9 от Закона за радиото и 

телевизията, във връзка с Решение № РД-05-28 от 28.02.2017 г., издава индивидуална 

лицензия на “РАДИО 1” ООД за доставяне на радиопрограма с наименование “РАДИО 

1” на територията на гр. Несебър, област Бургас, честота 100.3 MHz.  

Срок на лицензията: 15 години, считано от 04.04.2017 г.  

Начална дата на разпространение: 04.04.2017 г.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 9 от Закона за радиото и 

телевизията, във връзка с Решение № РД-05-29 от 28.02.2017 г., издава индивидуална 

лицензия на “ФОКУС-НУНТИ” ООД за доставяне на радиопрограма с наименование 

“Радио Фокус” на територията на гр. Несебър, област Бургас, честота 107.5 MHz.  

Срок на лицензията: 15 години, считано от 04.04.2017 г.  

Начална дата на разпространение: 04.04.2017 г.  

 

б) по заявление от Българското национално радио за изменение на индивидуална 

лицензия за доставяне на радиоуслуга с наименование «Радио България».  

Главен юрисконсулт Станева запозна Съвета с доклада (Приложение т. 2).  

Розита Еленова: Следя кореспонденцията с Националното радио. Моето мнение е, че 

по друг начин трябва да се комуникира казус от ранга на “промяна на лицензия” 

между обществената медия и регулатора. Това можеше да се случи след среща. Във 

всички случаи една такава промяна би трябвало да е придружена с обосновка – 

финансова, професионална, друг вид..... Не намирам за естествена този вид 

комуникация - да променяме лицензията чрез писмо. Да, разбирам основанието, че 

няма законова пречка, но изказвам съображения. Как така променяме лицензия? На 

каква база? Аз нямам обосновка и не мога да взема своето информирано решение. 

София Владимирова каза, че по време на отчета на ръководството на националното 

радио е станало дума, както и че това е било заложено в концепцията, с която се е явил 

на конкурса за поста генерален директор. 

Мария Стоянова: Г-н Атанасов, заповядайте! 

Иво Атанасов: Аз ще се въздържа. 

Розита Еленова: Ама, тук някак си съветниците адвокатстват на някого?  

Иво Атанасов: Когато някой не гласува “за”, трябва да си мотивира гласуването. 

Отдавна има дебат по тези предавания на чужди езици – как не се излъчват, как не се 

слушат, представят се данни, че няма аудитория, в смисъл - малка. Но някак си винаги, 

през годините, когато се премахва нещо, у мен има съпротива, защото е достигнато 

едно положение и след това се отказваме от него. Тъй като не съм “против”, не съм и 

“за”, бих се въздържал от гласуване.  

Бетина Жотева каза, че радиото, което се прави на чужди езици е неслушаемо, в този 

смисъл е по-добре да се прави бюлетин и да се изпраща по интернет.  
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Розита Еленова: Националното радио има такава лицензия, как така изведнъж 

решаваме да я изменим? Мисля, че трябваше на обсъждане да се постави, за да знаем 

какво се случва? Има ли финансова обосновка? Защитено ли е това? Как така 

приключваме? 

Мария Стоянова: С предишното ръководство това беше един от конфликтните 

въпроси, защото те не получават финансиране от държавния бюджет за бюлетини. Те 

получават финансиране от данъкоплатеца за създаване на радио-програми на няколко 

езика – албански, немски, английски и т.н.  

София Владимирова припомни, че са спрени средните вълни.  

Бетина Жотева предложи да бъде организирана среща с ръководството на БНР, като 

темата на разговора бъде изменение на лицензията на “Радио България”. Допълни, че 

миналата година е имало консултации с Министерство на външните работи. 

Иво Атанасов: Аз не споря. Аз гледам малко старомодно, но така гледам.  

София Владимирова каза, че няма нищо против да бъде организирана среща с 

ръководството на БНР, но излъчването на средни вълни няма как да бъде 

възстановено.  

Мария Стоянова: Искам да обясня, че според Закона за радиото и телевизията 

Българското национално радио е задължено да разпространява програма за 

българските общности в чужбина по кабел и сателит. Друг е въпросът, колко е 

целесъобразно това, но е факт. 

Розита Еленова: Който е съгласен със закриване на лицензията, може да не присъства 

на срещата с г-н Велев.  

Мария Стоянова: Предлагам, тъй като това е точка от дневния ни ред, да гласуваме и 

след това да помислим как да подходим.  

София Владимирова предложи, ако има среща с ръководството на БНР, то след нея 

да бъде гласувано решение за изменение на лицензията.  

Иво Атанасов: Изпускаме ли срок, ако отложим гласуването за след срещата? 

Главен юрисконсулт Станева каза, че това е част от производството, доколкото ще 

се изясняват факти по него.  

Иво Атанасов: Има логика. Да направим среща и тогава да гласуваме.  

Мария Стоянова: Добре, колеги, ще направим среща. В края на заседанието ще 

уточним датата. Разбирам, че този въпрос го оставяме без решение за сега.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: Отлага вземане на решение по искането за изменение 

на индивидуалната лицензия. Да се проведе среща с ръководството на БНР, като 

допълнително бъде уточнена датата и часа.  

 

в) по заявление от “Фокус Нунти” ООД, постъпило в Комисията за регулиране на 

съобщенията на основание чл. 30, т. 12 на Закона за електронните съобщения и във 

връзка с чл. 32, ал. 1, т. 18 на ЗРТ.  

Главен юрисконсулт Станева запозна Съвета с доклада (Приложение т. 2).  

 
Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 18 от Закона за радиото и 

телевизията, във връзка с чл. 30, т. 12 от Закона за електронните съобщения, не 

възразява Комисията за регулиране на съобщенията, при спазване разпоредбите на 

Закона за електронните съобщения, да измени Разрешение № 01353/29.01.2009 г. за 

ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 

осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за 
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наземно аналогово радиоразпръскване на радиосигнали на територията на град 

Дулово, издадено на “Фокус –Нунти” ООД, а именно:  

Изменя т.1 от Приложение 1 „Технически параметри на електронната съобщителна 

мрежа”, която става както следва: 

„1. Разрешението дава право за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс 

– радиочестотен спектър, с честота на носещия сигнал на звука: 101.2 MHz“. 

Изменя Приложение 2  „Размер, срокове и начин на заплащане на таксите” 

За решението да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията.  

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклад на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР» по адмнистративно-наказателно производство АУАН №: НД-01-13/2017 г.  

 

Старши юрисконсулт Ичева докладва АУАН № НД-02-19-00-15/31.03.03.2017 г., 

съставен за нарушение на чл. 17, ал. 2 във връзка с чл. 10, ал. 1, т. 4 от ЗРТ 

(Приложение т. 3). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” и 1 (един) глас “против” (Розита Еленова): 
предлага на председателя случаят да бъде приет за маловажен и на основание чл. 28 от 

ЗАНН да се предупреди доставчика, че при повторно нарушение ще му бъде наложена 

имуществена санкция. 

 

Възлага на СА- НЛРПР да подготви материали, излъчени в програмите на “Нова 

Броудкастинг груп” АД и “БТВ Медиа груп” ЕАД, свързани с констатирани 

нарушения на човешкото достойнство и правото на личен живот, след което да бъде 

организирана среща с двамата доставчици за обсъждането им. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: Доклад на Дирекция «Обща администрация» за услуга, 

необходима за дейността на СЕМ.  

Главен специалист Димитров запозна Съвета с доклада (Приложение т.4).  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: Да бъде подновен лиценза за антивирусна програма 

ESET NOD 32, съгласно приложената оферта от “Томас Комерс Сервиз” ООД.  

 

Информации: 

 

1. Доклад на Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР» за осъществено 

наблюдение, по сигнал на г-жа Корнелия Нинова относно предаването “Тази сутрин”, 

включено в програмата БТВ на 24 март 2017 г.  

И.д. директор на дирекция “Специализирана администрация” Савова запозна 

Съвета с доклада (Приложение т. 5).  

 

СЕМ приема доклада. Възложи да се изготви писмо до подателя на сигнала, във 

връзка с отразените изводи в доклада. 

 

2. На 10 април 2017 г. Съветът за електронни медии ще проведе извънредно заседание, 

на което ще бъде представен и приет финален доклад за наблюдение на предизборната 

кампания, изготвен от дирекция “Специализирана администрация”. На същата дата 

докладът ще бъде представен съвместно и с ЦИК.  
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Материали, приложени към Протокол № 14 

1. Дневен ред. 

2. Доклад от Емилия Станева с изх. № НД-04-30-07-46/31.03.2017 г. 

3. Доклад от Николина Ичева с изх. № НД-02-19-00-15/31.03.2017 г. 

4. Доклад от Евгени Димитров с изх. № АСД-09-30-08-20/31.03.2017 г.  

5. Доклад от Зорница Гюрова по сигнал на г-жа Корнелия Нинова относно предаването 

“Тази сутрин”, включено в програмата БТВ на 24 март 2017 г.   

 

 

Мария Стоянова – 

председател на СЕМ 

 

 

............................  

 

 

Бетина Жотева 

 

 

.............................. 

 

 

Розита Еленова 

 

 

............................ 

     

 

 

София Владимирова 

 

 

........................... 

 

 

Иво Атанасов 

    

 

............................. 

 

 

        

Старши специалист: 

Магдалена Сергиева 

   

............................. 

     

 

 


